

Programmaboek AAV 03 12 2024



Jonge
Democraten
Rotterdam

Inhoudsopgave

Inhoudsopgave	1
Opening	2
Agenda	2
Notulen	2
Bestuursverantwoording	3
Financieel blok	4
Presentatie van de jaarrekening	4
Amendement op de begroting van 2023	4
Amendementen op het politiek programma	5
Politieke voorstellen	6
Organisatorische Moties	7
AR-wijzigingen	7

Opening 20:11

De Technisch Voorzitter Frouke van Dam, en de Stem- en Notulencommissie, Antje Scholten-Scheepstra en Fay Jansen, worden per acclamatie aangesteld.

Agenda

De agenda wordt per acclamatie aangenomen.

Notulen

De notulen van 16 oktober 2024 worden per acclamatie aangenomen.

Bestuursverantwoording

Lennart Droppert:

Ik ga het kort houden, want we hebben ook nog het beleidsplan. We hebben een aantal activiteiten gehad. We hebben 75 leden benaderd, waarvan er 45 langzaam actief worden. We zitten weer op meer dan 300 leden. Elke week zien we nieuwe mensen tevoorschijn komen. We hebben het Randstaddebat gewonnen. We gaan een goed jaar tegemoet.

Naam: Noé

Bestuurslid: Lennart

Vraag: Wat hebben jullie politiek gezien gedaan?

Antwoord: We hebben een opiniestuk gepubliceerd onder naam van Noé over LVV. Dit is goed bevallen, ook bij D66. We hebben zojuist een opiniestuk gestuurd naar het AD over het nachtleven. We zitten bij meer D66-afdelingen aan tafel dan voorheen.

Naam: Ronald-Marcel

Bestuurslid: Lennart

Vraag: Is in de whatsappgroep de deadline gedeeld voor moties en AAV?

Antwoord: Ja.

Lennart doet een mededeling tussendoor: Rune is ziek, dus die is niet aanwezig.
TV maakt een grapje over de man-vrouw-balans.

Beleidsplan

Lennart Droppert:

Iedereen staat nu hier, de zaal is leeg, haha. We hebben een beleidsplan geschreven om de wind weer in de zeilen te krijgen, die hebben we eigenlijk al, dus we gaan vol doorvaren. We willen de afdeling mooi doorgeven volgend jaar en onze invloed laten zien. Het belangrijkste is een stabiele basis, de wekelijkse activiteiten terughalen. We willen weer de inhoud en gezelligheid combineren, dus binding houden met de borrel. Dan wel een probleem, de locaties worden te duur. We zijn hard aan het kijken naar goede locaties, deze locatie is te duur. Dit is mogelijk gelukt, volgende AAV krijgen jullie een terugkoppeling. We willen de leden actief houden en nieuwe leden actief krijgen.

We hebben geïnvesteerd in ledenbinding. We hebben al 75 nieuwe leden benaderd, veel daarvan zijn actief geworden. Nu gaan we een stapje verder door ze nu te activeren, in een commissietje of volgend jaar als bestuur.

Ronald-Marcel praat voor zijn beurt, dus wat hij zegt is niet relevant.

Jort: Alle mensen die lid worden, worden binnen 2 weken gebeld.

Lennart: We gaan alle nieuwe leden aanpakken. We moeten meer nieuwe leden verzamelen. We moeten een goede bestuurscultuur, zoals ze bij NSC niet meer kennen. We gaan het jaar goed afsluiten, de documenten netjes achterlaten, alles op orde houden. Tof zijn om over te dragen. Aandacht, aanzien en aanhang verbeteren. Over 1,5 jaar zijn de Gemeenteraadsverkiezingen. We willen zorgen dat er een jong lid in die raad komt. Echt jong en JD'er, dus dat we het niet met 35-jarigen moeten doen. We hebben al meerdere keren met D66 gezeten, om invloed uit te oefenen. We gaan straks goede gesprekken voeren met de kandidaatlijsttrekkers. In regio Rijnmond doen we hetzelfde, maar iets laagdrempeliger. Ook in elke andere gemeente hopen we een JD'er te krijgen. Gouda en Dordrecht hebben een focus, vooral Dordrecht waar geen afdeling bestaat, zijn we aan het kijken hoe we kunnen ondersteunen. Rune is aan het kijken hoe we Zeelanders actief kunnen maken.

Naam: Ronald-Marcel

Vraag: Hoe is de verstandhouding met de fractie en het bestuur van D66 Rotterdam?

Lennart: Nu goed. Doordat we het opiniestuk goed met ze hebben afgestemd en besproken, want met D66-haat kom je niet ver. We laten zien dat we een constructieve partner zijn. De afdeling lag wat ingewikkelder, ze zagen het nut van de JD niet meer. Nu worden we in meer processen meegenomen, zoals de VPC en het LAC.

Naam: Hidde

Vraag: Jullie hebben het over een goede verhouding met Gouda neerzetten. Als Goudenaar, vind ik dit interessant. Dus hoe ziet dat er uit?

Lennart: 1x per 2 maanden gaan we opdagen op de fractievergadering. We willen zo invloed uitoefenen op VPC en LAC. Het vorige bestuur heeft dat al aangehaald, dus we gaan doorbouwen op wat we hebben.

Hidde: Wie is je?

Lennart: Bestuur Rotterdam heeft the lead. We nemen leden op termijn mee.

Hidde: Welke termijn?

Lennart: In de loop van het jaar.

Luuk: Je noemt verschillende regio's/steden. Hebben jullie nagedacht over activiteiten rouleren in deze steden?

Lennart: We houden Rotterdam als hoofdlocatie, want daar wonen de meeste leden. We gaan wel kijken of we een werkbezoek of inhoudelijke activiteit buiten de stad kunnen doen.

Jort: Nog even aanvullen op net, het lijkt me goed om in gesprek te blijven met Hidde over de activiteiten.

Ronald-Marcel: Met het vooruitzicht dat er een campuslocatie van TU Delft naar Rotterdam komt? Zijn er plannen voor een annexatie van Delft?

Antwoord: Die keuze ligt bij het LB.

Raymond: Je zegt dat de band met het bestuur van D66 goed is. Hoe gaan jullie inspelen op politieke actualiteiten die spelen in de stad? Hoe spelen jullie in op het NRC artikel van vandaag?

Noé: Wat we willen doen, en al hebben gedaan, is dat we daarom aansluiten bij de fractie, zodat we worden meegenomen, ook in moeilijke dossiers. We willen beter in gaan spelen op deze stukken als zij iets publiceren. Dan de Feyenoord-casus. Het is erg moeilijk, we hebben hier ook nog niet met het bestuur over gesproken.

Raymond: Ik bedoelde Bed-Bad-Brood, niet Feyenoord.

Noé: De woorden zijn een beetje verdraaid in het NRC. Het is dat er geen mensen dood mogen gaan, dat is een rode lijn. De fractie en het college staan onder druk. Dus we wilden hier niet verder op ingaan. Weet dat het nog steeds speelt onder leden. Nu is ook de vergadering van D66, waar dit nog wordt besproken.

Raymond: Toch nog even over Delft. Hier komen ook campussen. JD Leiden-Haaglanden heeft al laten zien dat ze Delft niet aankunnen. Dus hier hebben we dan allemaal Delftse studenten. Is het een idee om naar het LB te gaan om Delft bij Rotterdam te krijgen?

Lennart: Op het Kaderweekend ligt er een plan om de afdelingsgrenzen te herverdelen. Dus ik nodig de Landelijk Voorzitter uit om dit plan door te zetten en Delft naar ons te halen.

Voortzetting presentatie beleidsplan.

Lennart: We hebben een eigen RVP. Dat is ons programma als we met de JD mee zouden doen aan een verkiezing. Dit is zeer out-dated. Dus wij vinden het tijd, zeker met de gemeenteraadsverkiezingen en Provinciale Staten die eraan komen, om er werk van te maken

om deze te updaten naar een mooi sociaal-liberaal verhaal om de regio Rotterdam een warm hart te geven. De politieke commissie gaat helpen om het stuk te herschrijven, zodat dit breed gedragen wordt. We willen meer werkbezoeken doen, zoals Blijdorp. Ook naar meer maatschappelijke organisaties, om te bedenken wat moeten we hiervan vinden, hier weet niemand wat van, verdeelde mening. Wat vinden we?

Esmeralda: Werkbezoeken kunnen ook breder gaan, zoals de economische toekomst van de Rotterdamse haven. We willen mensen uitnodigen met verstand, verschillende stakeholders. Ook nog andere soorten ideeën, de Voedselbank bijvoorbeeld.

Ronald-Marcel: De commissie politiek heeft veel reïncarnaties gehad. Hoe gaan jullie de toekomstbestendigheid van de commissie waarborgen?

Noé: De politieke commissie ligt redelijk op z'n gat. We gaan deze nieuw leven inblazen, kijken welke leden die in de groepsapp zitten actief willen blijven. Daarnaast gaan we actief oproepen in de groepsapp om in de commissie te gaan en we gaan bij activiteiten kijken wie er aan wil sluiten. Naar mijn idee, hoe meer commissieleden, hoe meer we kunnen verdelen en een scherp stuk schrijven dat gedragen wordt door meerdere leden dan alleen het bestuur zelf. We gaan dus een actieve groep creëren.

Hidde: Wanneer dan?

Noé: Je kan komende maand een appje verwachten. Aankomend weekend hebben we bestuursweekend en dan gaan we dieper duiken in het regionaal politiek programma en daarna gaan we de leden daarin meenemen.

Ronald-Marcel brabbelt wat over deadlines.

Raymond: Hoe denken jullie over talent en ontwikkeling voor de leden?

Lennart: Dat was hoofdstuk 1 als je dat hebt gelezen. We willen leden activeren en oudere leden een goede plek geven in de vervolgfase. Bijvoorbeeld in de VPC bij D66 of de gemeenteraad in. Ook de wijkraden komen eraan, Provinciale Staten later, of we kijken bij afdelingsbesturen van D66. Onze taak is zorgen dat we weten waar de plekken zijn. Dan talentontwikkeling, we moeten zorgen dat iedereen een plekje kan hebben, zoals bij een commissie. Bij een regionaal stuk schrijven komen alle onderwerpen voorbij, dus leer je alles kennen. Bij activiteiten leer je ook iets nieuws.

Luuk: Je benoemde dat talenten moeten doorstromen. Hoe zijn jullie van plan om bij de gemeenteraadsverkiezingen een goede basis neer te zetten om jonge leden een kans te geven om een kans te maken voor een plek op de lijst?

Lennart: Er is een groot verschil tussen Rotterdam en de rest van de afdeling. Rotterdam heeft veel mensen die willen, dus het is een strijd naar boven. In andere delen, zoals Vlaardingen, worden we gevraagd of we mensen hebben en kunnen we ze bijna voordragen. We gaan heel goed inzetten op zorgen dat we de afdeling en de lijsttrekker intensief benaderen om te kijken

hoe we invloed kunnen uitoefenen, dus of in de LAC komen of een jonger JD-lid in de gemeenteraad.

Ronald-Marcel: Mochten we niet in het LAC komen, kunnen we het LAC guilt trippen omdat Rotterdam de oudste mensen van D66 landelijk heeft?

Lennart: De LAC bestaat nog niet. Dit wordt in maart opgericht. We hebben nog tijd om onze tentakels in de structuren van D66 te krijgen. Dit is ook onze inzet. We gaan hard knokken, ook in de voorbereiding. 20% van de D66-leden in Rotterdam is JD'er, dus anders gaan we die motiveren om jong te stemmen.

Ronald-Marcel: Hoe hard gaan jullie inzetten op de aanwezigheid van de JD bij de AAV van D66 Rotterdam?

Lennart: Wij hadden vandaag 8 weken geleden ingepland en dit gecommuniceerd met D66. 3 weken geleden planden zij ook nu in. Met Sara, de planner daar, hebben we dingen besproken en D66 gaat van de dinsdag af, zodat dit niet meer tegelijk is.

Raymond: Ik heb 2 vragen, 1 over samenwerking lokale PJO's en 1 over Europa. Hoe denken jullie over samenwerking met andere PJO's?

Lennart: Leuk. Willen we zeker doen. Er zijn nog maar 4 PJO's actief in Rotterdam. Een aantal zijn gestopt, die komen waarschijnlijk ook niet meer terug. We wilden met de burgemeester iets doen, maar die wilde niet. Nu gaan we kijken of we iets anders willen doen.

Esmeralda: De JOVD opperde de samenwerking voor een symposium. Details volgen later.

Jort: We praten ook samen met alle PJO's over een statement over Feyenoord.

Raymond: Hebben jullie ideeën over regio Europa? Hoe willen jullie de afdeling in contact brengen met Brussel?

Esmeralda: We hebben contact met de werkgroepvoorzitter Buitenlandse Zaken, die contacten heeft in het buitenland. Dus misschien kunnen we een werkbezoek aan Brussel doen.

Frouke start sensatie over de eilanden, die bij afdeling Rotterdam horen.

Luuk: Kunnen we op reisje naar de eilanden met bijdrage van het LB of doen jullie een bestuursweekend op de eilanden?

Thomas: Ik schat de kansen dat we geld krijgen niet hoog in.

Thom: Jullie hebben ook nieuwe leden. Ik ken een meisje die in politiek geïnteresseerd is. Is het een idee om een keer met dat meisje te praten en ook met de school?

Jort: Voor nieuwe leden kan je altijd met mij praten.

Tom: Het is een meisje met een lichamelijke beperking. Zij is geïnteresseerd in politiek. Zou er contact kunnen komen met dat soort scholen?

Jort: Ik denk dat we met het bestuur erover kunnen praten om een werkbezoek te organiseren. Speciaal onderwijs weten we ook weinig van, dus dat is een goed idee.

Tom: Ik kan jullie introduceren.

Esmeralda: Contacten kom ik graag mee in aanraking. Politiek kunnen we dan bij die school brengen, hoe je in aanraking kan komen met politiek.

Raymond: Organiseren. Jullie hebben een nieuwe locatie op het oog. Toegankelijkheid van locatie. Deze locatie is niet toegankelijk met rolstoel. Is de nieuwe locatie dit wel?

Lennart: Onze hoofdprioriteit is betaalbaar. Daarna komt toegankelijkheid. Dit houden we in de gaten.

Jort: Die is rolstoelvriendelijker.

Esmeralda: We doen een inventarisatie van alle locaties, daar nemen we dit in mee.

Tom: Over de nieuwe locatie. Hou er ook rekening mee dat er wel een bepaalde erkenning nodig is, niet denken 'we moeten perse die toegankelijkheid hebben', want er zijn ook mooie locaties die echt wel een beetje centraal liggen, maar die ook wel toegankelijk zijn.

Jort: Laat maar weten als je ideeën hebt.

Financieel blok

Thomas: Welkom bij de begroting, het leukste deel van de avond. De begroting is belangrijk. Bij de regering gaat het niet goed. Dus nu gaan we kijken hoe het bij ons gaat. 2025. Het vaste deel van de afdracht is zo vastgelegd. De afdrachten verder zijn net als vorige jaren. De projectsubsidies is vastgesteld door: bestuursweekenden zoals we nu de uitgaven hebben en dan nog wat hoger voor overdrachtsweekend. Twinning is heel interessant. Uitleg van wat een Twinning is.

Rik: Waarom is het geld van Twinning aflopend?

Thomas: Er is een landelijke pot en de pot wordt kleiner. Vandaag hebben we een meeting gehad over dit geld.

Frouke geeft uitleg over zetels van D66 en geldverdeling.

Raymond: Is er een Twinningcommissie?

Geen begrotingsvraag, wordt niet behandeld.

Thomas mag weer verder met de presentatie: Er zijn 2 grote evenementen. Dit zijn de cantus en het symposium. De exacte kosten zijn nog niet bekend. Op basis van afdeling Brabant die al een cantus hadden georganiseerd hebben we dit ingeschat. Als er nog geld overblijft gaat dit naar het symposium.

Esmeralda: De cantus is omdat we een 40-jarig lustrum hebben.

Thomas: We wilden iets speciaals doen met grote evenementen, want die hebben we de laatste jaren niet gehad. Het is leuk.

Ronald-Marcel: Zomeroffensief. Hoe realistisch is het dat dit uitgegeven wordt, omdat ze moeilijk doen met PJO's toelaten?

Thomas: Afgelopen jaren zijn we ook toegelaten, dus we zijn er vanuit gegaan dat dit weer kan en ik heb contacten bij het Eurekabestuur van dit jaar, dus ik kan altijd wel iets regelen.

De rest van de vragen gaan we op het einde doen. Dus nu volgt alle verdere toelichting.

Thomas: Zomeroffensief. Vorig jaar viel het duurder uit, dat hadden wij ook niet verwacht. Nu hebben we wel wat plannen dat het rond de €450 kan blijven, wellicht een standje delen met een andere PJO en ik heb wel contacten, dus ik kan wel wat regelen. Declaraties en bestuursbedankjes worden op grond van een artikel bij het LB gedeclareerd. Externe fondsen, 3 keer €0. We verwachten hier weinig, want we hebben voorgaande jaren ook niks ontvangen. Deelnemersbijdragen. Bij de Twinning gaan we €100 per persoon vragen

en we verwachten 15 aanmeldingen, net als voorgaande jaren. Bij de zomerBBQ vragen we €7,50 per lid. Winterevenement is het kerstdiner, €17,50 per persoon. Eigen bijdrage grote evenementen, zijn die van de cantus, €17,50 pp. Dit is vergelijkbaar met Brabant. Brabant is bourgondisch, Rotterdam niet, dus we gaan zien of dit vergelijkbaar is. Bij het symposium verwachten we 30 man vanuit de JD, daar zit lunch bij dus ook een eigen bijdrage.

Dan gaan we naar de uitgaven. Rekeningkosten moeten betaald worden, dit is het bedrag dat gecommuniceerd is vanuit de bank. We hebben geen regiocommissies en gaan deze niet oprichten, dus dat is €0.

Bestuurskosten zijn declaraties. Activiteiten. Je kan zien waar het allemaal uit bestaat. 52 weken in een jaar, legt uit welke weken er van af gaan. 40 activiteiten in totaal, grote activiteiten gaan er nog vanaf. Dus 38 x €50 zaalhuur = €1900. Dit is exclusief bierbitterballenbudget. Bitterballenbieregudget staat vastgelegd dat dit maximaal 10% mag zijn. We hebben dit wat lager ingezet om alle activiteiten te bekostigen. De overige activiteiten zijn voorzichtig ingeschat. Dit is als het nodig is, want alle activiteiten zijn al begroot. Noemt alle bedragen die in de begroting bij grote activiteiten staan.

Dan promotie. Veel nullen. Voorgaande jaren was er veel begroot, maar had het weinig effect. Vooral bij de Eurekaweek in het Zomeroffensief. Kan ook online campagne eventueel.

Dan scholing en vorming. We vinden bestuursweekenden heel belangrijk, want we zijn bestuur. We hebben goedkope locaties voor de overdracht. Voor de masterclasses en de scholingsactiviteiten, die hebben we niet echt. Misschien is er wel meer geld voor nodig. Ik krijg al een update in de quotesgroepsapp. Onvoorziene kosten volgens regelement 5%. Dit was het.

KasCo-advies:

Ronald-Marcel: De kascommissie van de Jonge Democraten Rotterdam heeft de begroting in 2025 tijdig ter raadpleging in ontvangst kunnen nemen. Na analyse hebben we in goed overleg met Thomas in zijn capaciteit als penningmeester vragen gesteld waar prompt en naar volledigheid antwoord op gegeven is.

Op hoofdlijnen betroffen de vragen hoe de prioriteiten voor het aankomende jaar technisch verwerkt zijn in de begroting, waarom bepaalde potjes veranderd zijn en hoe dit in overleg met de landelijk penningmeester afgestemd is.

De onderliggende begroting overwegende is de kasco van mening dat deze adequaat opgesteld is en voldoende de bestuurs-prioriteiten reflecteert voor de periode 2025. Op basis van deze conclusies beveelt de kasco de AAV aan om de begroting aan te nemen.

Daarnaast heeft de kasco over de periode Januari 2024 tot heden de bonnetjes gecontroleerd. Hieruit zijn enkele zaken gebleken die alvast aan de AAV meegegeven worden. Dit is ter tijdige advisering van de AAV over het gevoerde financieel beheer ten aanzien van de periode 2024, ondanks dat de 2024 realisatie nog niet aangenomen dient te worden. Het betreft de volgende zaken:

1. Een substantiële wanbetaling is geconstateerd in de voorgaande bestuursperiode. Gelukkig heeft de huidige penningmeester dit nog op tijd kunnen signaleren en zonder verdere kosten voor de afdeling kunnen afhandelen.
2. Op 2 individuele gebeurtenissen is de 2024 begroting overschreden zonder voorgaande schriftelijke goedkeuring van de kasco door het voorgaande bestuur.
3. Huur betaald voor een beamer op de AAV omdat de afdelingsbeamer tijdelijk zoek of vergeten was...

De KasCo spreekt vertrouwen uit in Thomas als penningmeester na het zien van zijn rol in het afhandelen van de genoemde zaken.

Eerst vragen over wat de KasCo heeft gezegd.

Naam: Luuk

Vraag: Is er in het kader van wanbetaling nog contact geweest met de voorgaande penningmeester?

Thomas: Ik heb contact gehad met Ralph. Hij zei "oeps ja, dat moet nog betaald worden".

Vervolgvrage: Was hij ten tijde van zijn voorzitterschap daar verantwoordelijk voor en heeft hij zijn verantwoordelijkheid niet genomen?

Thomas: Ik ben niet heel bekend met het vorige bestuur. Ik heb vorige week de systemen en de bankpas gekregen van Ralph.

Ronald-Marcel: Ralph is van penningmeester naar voorzitter gegaan. Er kwam toen een tijdelijke penningmeester die ook de Landelijk Penningmeester was. Die situatie is me nog een beetje onduidelijk.

Lennart: Toen Ralph bestuur was, was hij penningmeester en voorzitter. Toen hij landelijk verkozen was, is de verantwoordelijkheid onder Manish als Landelijk Penningmeester gevallen.

Thomas: Ik heb de hele mail doorgespit. Er waren 2 wanbetalingen over zaalbetalingen, 2 keer €50. Er is gedreigd met een incassobureau begin dit jaar, dit hebben de dus niet doorgezet. Ik heb hier zelf achteraan gemaild en toen de rekening betaald. Ik heb geen contact gehad met Ralph gehad over de overschrijding van het budget.

Raymond: Hoe gaat het komende bestuur zorgen dat dit niet gebeurt? Hoe gaan jullie de schade herstellen met partijen die niet zijn betaald?

Ronald-Marcel: Het Buurtatelier is dat aftandse ding waar we niet naartoe willen.

Thomas: Ik heb mijn excuses aangeboden en de rekening betaald. We hadden met Dudok ook niet zo'n goede verstandhouding. Dat is opgelost door Lennart. We proberen het beter te doen. In dit bestuur letten we allemaal op elkaar, ik ga overal op letten en een goede verstandhouding houden. Ik ga mijn uiterste best doen

Ronald-Marcel: De rol van KasCo is advies en controle.

Raymond: Dank KasCo.

Dan nu vragen over de begroting.

Rik: Bestuursoverdracht, hoe zijn de uitgaven zo veel duurder dan vorig jaar?

Thomas: Er was vorig jaar geen overdracht, want er was nauwelijks een bestuur.

Rik: In 2022 was het ook veel lager.

Thomas: In dat jaar was er een hele goedkope overdracht.

Rik: Ik vind het toch wel veel geld extra.

Thomas: Een overdrachtsweekend heeft meer mensen en de kosten zijn gestegen.

Rik: Het lijkt me erg veel.

Thomas: Het is gebaseerd op wat we nu hebben uitgegeven aan 1 weekend.

Lennart: €1110 is landelijk beleid. Hier hebben we recht op en dit kunnen we inzetten, misschien wordt het minder. Als het volgende bestuur besluit om geen weekend te doen, wordt het sowieso lager.

Rik: Klopt het dat het nu 2 weekenden zijn en was het er eerst 1?

Lennart: Ja.

Jort: Klopt het dat de €1100 voor bestuursoverdracht aangevraagd wordt bij het LB en dus niet van ons geld afgaat?

Thomas: Ja.

Raymond: Het budget voor de borrelhapjes. Soms zijn er landelijke richtlijnen over vlees. Wat kopen jullie van dit budget?

Thomas: We moeten ons houden aan het landelijk reglement. Ik vind een vega-bitterbal even goed als een vleesbitterbal.

De begroting is per acclamatie aangenomen.

Verkiezingsblok

Verkiezingen KasCo

Ronald-Marcel: Jullie hebben me net al gezien. Ik studeer fiscaal recht aan de Erasmus Universiteit. Waar een econoom zich haalt uit fiscale modelletjes, haal ik dat uit het recht. Het financieel reglement is niet zo lang, dus die ken ik inmiddels wel uit mijn hoofd. Stem op mij.

Raymond: Mijn naam is Raymond. Ik moest een formulier invullen met waar je woont. Ik woon in Rotterdam. Mijn ouderlijk huis staat in Maarssen. Voorheen heb ik dingen bij de JD gedaan en ik ben actief bij D66. Ik werk als bestuursadviseur bij de Belastingdienst, ministerie van financiën. Stem op mij.

Achraf is er niet.

Naam: Luuk

Kandidaat: Beiden

Vraag: Ik ken jullie als gedegen en integer. Hoe zie je je jaar voor je en wat willen jullie bereikt hebben?

Raymond: Zorgen dat de basis op orde is, de boekhouding op orde, de betalingen op tijd. Zorgen dat het financieel reglement wordt gehonoreerd. Van daaruit kunnen we nog verder gaan met adviezen geven, gevraagd en ongevraagd. Je moet je aan je rol houden, je bent geen penningmeester.

Ronald-Marcel: Ik ben een financiële bloedhond. Waar ik bloed ruik, daar ga ik op af. Zojuist heb ik een demonstratie gegeven hoe beleid aan het licht dient te komen. Ik zorg voor het op tijd informeren van de AAV over het financiële beleid. Zorgen dat aan alle wettelijke en reglementaire richtlijnen is voldaan.

Naam: Noé

Kandidaat: Beiden

Vraag: Hoe denken jullie contact te houden met de penningmeester en de rest van het bestuur?

Raymond: Het is voornamelijk het contact met de penningmeester. Het initiatief moet komen vanuit de penningmeester. Wel zorgen wij dat we periodiek samenzitten. We kijken waar hulp nodig is. We hopen dat de penningmeester initiatief neemt als dat nodig is.

Ronald-Marcel: De KasCo heeft 2 rollen. Het adviesorgaan, waar we vanuit expertise onze mening delen. Als controleorgaan, de communicatie moet hiervoor wel goed zijn.

Rik: Is KaCo een typefout?

Frouke: Ja, het is KasCo. KaCo klinkt wel hip.

Rik: Vanaf nu KaCo?

Ronald-Marcel: Nee, KasCo.

Rik: Achraf staat daar ook nog. Ik ging een andere vraag stellen. Hebben jullie een rolverdeling in de KasCo?

Ronald-Marcel: Het is dezelfde rol en bevoegdheid. Ik zit al in de KasCo, wij kennen elkaar al vanuit het bestuur, dus wij kunnen wel samenwerken.

Raymond: Met alle respect. Met Achraf hebben we geen afspraken. Ik ben van mening dat je niet moet kiezen voor wie je niet kent.

Frouke: Oppassen met praten over mensen die niet aanwezig zijn.

Hidde: Zou je voor hem stemmen?

Raymond: Weet ik niet. Ik ken hem niet. Dus ik kan als team er niks over zeggen. Het zal vast goedkomen na de kennismaking.

Discussie over of andere mensen hem kennen.

Frouke kapt dit af.

MvO, Hidde: Waarom is hij niet present?

Lennart: Het is een nieuw lid, hij wist niet dat hij aanwezig moest zijn.

Jort: Ik heb ook geen formulier van hem ontvangen. Van Ronald-Marcel ook niet, van Raymond wel.

Naam: Hidde

Kandidaat: Ronald-Marcel

Vraag: Je bent een jaar lid geweest van de KasCo. Jullie controleren of de financiën van de penningmeester op orde zijn. Kunnen jullie wanbetalingen voorkomen?

Ronald-Marcel: Wij hebben een preventieve rol om te signalen als er financiële problemen gaan komen. Hierbij zijn we volledig afhankelijk van de inzage die we hebben van de penningmeester.

Raymond: Ik wil nog een toevoeging doen op net. Nieuwe leden kunnen ook solliciteren. Dit is geen probleem.

Esmeralda vraagt herhaling van Raymond.

Raymond: Mijn advies is stem wel voor.

Luuk: Even een toelichting op wat er net werd gezegd. Het is voor nieuwe leden juist ook een kans om zich te ontwikkelen. Je hebt hier 2 ervaren leden staan. Hoe mooi is het om hier een nieuw lid bij te zetten die zich wil ontwikkelen.

Hidde: Is de mogelijkheid voor de nieuwe leden die zich willen ontwikkelen er nog steeds? Had die van tevoren moeten solliciteren?

Raymond en Ronald-Marcel: Dat kan ad hoc.

Hidde: Ik wil me kandideren.

Frouke en Jort: Gaan we regelen.

Hidde van der Ligt: Mijn naam is Hidde. Ik zit zelf in 6 gymnasium. Ik ben een van die nieuwe leden die van 2 ervaren leden wil leren. Verwijzing naar eerste pitches. Ik wil volgend jaar in Rotterdam rechten en economie studeren. Nu heb ik dus nog geen ervaring, maar ik wil vanaf hier graag ervaring opdoen. Ik ben heel nieuw, maar ik wil graag actief worden.

Verkiezingsuitslag

Naam	Functie	Totaal uitgebrachte geldige stemmen	Voor	Tegen	Onthouden	Verkozen?
Ronald-Marcel van den Hoek	KasCo	12	12	0	0	Ja
Raymond van Dalen	KasCo	12	12	0	0	Ja
Achraf Al Gourari	KasCo	12	9	2	1	Ja
Hidde van der Ligt	KasCo	12	11	1	0	Ja

Einde vergadering: 22:01.